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Proszę o odpowiedź W sprawie:

Proszę o reklamę aplikacji miejskiej „BL/SKO”, poprzez dołączenie odpowiedniej

informacji zachęcającej do korzystania z aplikacji, do zawiadomienia o wysokości
podatku od nieruchomości, które co roku przesyłane jest do naszych mieszkańców i firm
działających na terenie miasta. Dobrze byłoby, żeby przeprowadzenie takiej reklamy
aplikacji „BL/SKO” nie było jednorazowym aktem, w zależności od efektów, będzie
można stwierdzić czy reklama była skuteczna i jak długo należy ją kontynuować
(np. przez kilka kolejnych lat). Proponuję również, aby do wszelkiego typu
korespondencji wychodzącej z urzędu miasta do mieszkańców i firm działających
na terenie naszego miasta, również była dołączana reklama ww. aplikacji.

Wymienione powyżej działania promocyjne związane z aplikacją „BL/SKO",
powinny rozpowszechnić jej używanie przez mieszkańców naszego miasta.

Z poważaniem

Dominik Szustak/ewicz


